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PROTOKÓŁ Nr XL/17 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Kwidzyn 

odbytej w dniu 3 sierpnia 2017 r. 

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon  

Obrady sesji protokołowała Podinspektor ds. ewidencji ludności – Pani Magdalena Narloch 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 17.00, a zakończył o godz. 19.00 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia XL  

- nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Kwidzyn. Wyjaśnił, że nadzwyczajna sesja została 

zwołana z uwagi na konieczność zwiększenia wydatków majątkowych o kwotę 130 000 

zł na realizację zadania wieloletniego „Modernizacja oświetlenia w Szkole Podstawowej 

w Rakowcu”, co jest wynikiem rozstrzygniętego przetargu. Wprowadzenie tych zmian 

do budżetu jest niezbędne w celu podpisania przez Panią Wójt wymaganej umowy  

z wykonawcą. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach 

uczestniczy 11 radnych, wobec czego rada posiada wymagane quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni na sesji radni zostali 

usprawiedliwieni.  

W sesji uczestniczyli ponadto:  

◦ Wójt Gminy – Pani Ewa Nowogrodzka, 

◦ Skarbnik Gminy – Pani Iwona Skrajda,  

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych  

na XL obradach sesji Rady Gminy Kwidzyn. 

  Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji. Nie zgłoszono żadnych wniosków  
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w związku z czym poddał pod głosowanie porządek sesji, który został przyjęty 

jednogłośnie (11 głosami „za”), w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kwidzyn na rok 2017, 

2) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kwidzyn na lata 2017 - 2030, 

3) w sprawie określenia przeznaczenia mienia jednostek budżetowych po gimnazjach 

przekształconych w szkoły podstawowe, 

4) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny budynku mieszkalnego 

położonego w Gurczu 43a, będącego przedmiotem sprzedaży na rzecz najemcy. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący oświadczył, iż protokół z XXXIX sesji był wyłożony do wglądu                   

w budynku Urzędu Gminy, w biurze rady (pokój nr 31). Zwrócił się z pytaniem  

do radnych, czy wnoszą do protokołu uwagi. W związku z brakiem uwag  

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy, który został 

przyjęty jednogłośnie 11 głosami „za”. 

 

Ad.4. Interpelacje i zapytania. 

 Radny Jerzy Tumiłowicz poprosił o zwrócenie się do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o wykonanie koszenia poboczy przy drodze Prabuty – Kwidzyn. 

Rozpoczęcie remontu nie zwalnia ich od obowiązku wykonania koszenia.  

 Radny Wiesław Namiak prosił o zwiększenie częstotliwości wykonywania koszeń 

przy drogach gminnych. Zawnioskował także o naprawę ul. Bajecznej w Tychnowach.  
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Radny Franciszek Sokołowski poruszył kwestię odcinka drogi od Pana Dorociaka 

do Pana Patalon w Rakowcu, który jest w fatalnym stanie Zapytał czy planowane jest 

utwardzenie tej drogi? 

Radny Stanisław Wudarczyk zawnioskował o wycięcie zakrzaczenia na drodze 

krajowej nr 90 przy moście w Lipiankach.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.  

Pani Wójt ustnie przedłożyła sprawozdanie z działalności za okres od dnia  

30 czerwca 2017 roku do 2 sierpnia 2017 roku. Poinformowała o wydarzeniach, 

spotkaniach i uroczystościach, w których brała udział w okresie między sesjami: 

30 czerwca 2017r. – walne Towarzystwa Rozwoju Powiatu Kwidzyńskiego.  

1 lipca 2017r. – uczestniczenie w Przeglądzie Piosenki Biesiadnej na Placu Jana Pawła  

w Kwidzynie oraz wzięcie udziału w festynie z okazji Dnia Dziecka w Górkach.  

3 lipca 2017r. – w Kwidzyńskim Parku Przemysłowo – Technologicznym  w Górkach 

odbyła się debata na temat dalszego funkcjonowania KPPT. 

5 lipca 2017r. – spotkanie z dyrektorem Przedsiębiorstwa Wodociągowo  

– Kanalizacyjnego w Kwidzynie Panem Stanisławem Kozłowskim, które dotyczyło 

przygotowania dokumentacji projektowo - technicznej na potrzeby budowy kanalizacji 

sanitarnej w Górkach.  

7 lipca 2017r. – w urzędzie gminy odbywały się postępowania konkursowe  

na stanowiska dyrektorów szkół podstawowych w Liczu i Nowym Dworze oraz  

na dyrektora przedszkola w Korzeniewie.  

9 lipca 2017r. – uroczyste obchody 97 rocznicy Plebiscytu na Powiślu, Warmii  

i Mazurach w Janowie, podczas których odbył się I bieg Plebiscytowy pod patronatem 

Wójta Gminy Kwidzyn. 

13 – 27 lipca 2017r. – urlop  

1 sierpnia 2017r. –  odbył się odbiór remontu tarasu w Zielonej Szkole oraz remontu  

Przedszkola w Rakowcu. 



4 

 

 Pani Wójt dodała, że odbywają się remonty lokali mieszkalnych. Na ukończeniu 

jest wykonanie utwardzenia drogi w Gniewskim Polu za wałem. W trakcie realizacji jest 

budowa drogi w Górkach. Dzisiaj został ogłoszony przetarg na „Zagospodarowanie 

przestrzeni publicznej dla celów rekreacyjno-sportowych na terenie gminy Kwidzyn - 

etap II”. Pozytywnie został rozpatrzony wniosek o dofinansowanie na realizację zadania: 

„Doposażenie jednostek OSP na terenach zagrożonych powodzią” i trwają uzgodnienia 

dotyczące podpisania porozumienia. Gmina nie otrzymała jednak dofinansowania na 

rozbudowę remizy. W przygotowaniu jest przetarg na organizację dowozu dzieci do 

szkół. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie budżetu Gminy Kwidzyn na 2017 rok,  

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Projekt uchwały uzasadniła Skarbnik Gminy - Pani Iwona Skrajda 

Poinformowała, że dokonuje się zmian w budżecie Gminy Kwidzyn polegających  

na zwiększeniu dochodów o kwotę 109 786 zł i zwiększeniu wydatków o kwotę 368 786 

zł oraz na zmianie planu w wydatkach między działami i rozdziałami klasyfikacji 

budżetowej. Przychody budżetu zwiększa się  o kwotę 259 000 zł z tytułu wolnych 

środków z lat ubiegłych. W wyniku zmian przychody budżetu wynosić będą razem 

12 861 500 zł. 

Następie Pani Skarbnik przedstawiła proponowane zmiany w dochodach Gminy. 

Kolejno szeroko omówiła kwoty zwiększeń i zmniejszeń w poszczególnych działach 

klasyfikacji budżetowej, które wpłynęły na stan wydatków budżetu Gminy. 

Poinformowała także, że w planach Funduszu Sołeckiego dokonuje się zmian  

w sołectwie Tychnowy zgodnie ze złożonym wnioskiem w sprawie zmiany 

przedsięwzięć lub ich zakresu w ramach funduszu sołeckiego. Z kolei w planach 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kwidzynie dokonuje się przesunięcie między 

paragrafami w grupie wydatków dotyczących wynagrodzeń.  

 Podsumowując, Pani Iwona Skrajda wskazała, że po wszystkich wprowadzonych 

zmianach plan wyniesie po stronie dochodów 51 438 827,64 zł, a wydatków 

57 803 027,64 zł.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 
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podjęto uchwałę 11 głosami „za” nadając jej numer XL/270/17. W głosowaniu udział 

wzięło 11 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu  

2) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

Kwidzyn na lata 2017 - 2030, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy informując, że na podstawie zmian 

wprowadzonych w budżecie Gminy Kwidzyn zachodzi konieczność wprowadzenie tych 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej –  w zał. Nr 1 zmieniono w 2017r. plan 

dochodów i wydatków oraz zwiększono plan przychodów. W roku 2018 zmniejszono 

plan dochodów o kwotę 780 000 zł, z tego dochody majątkowe zmniejszono o 1 000 000 

zł, a dochody bieżące zwiększono o kwotę 220 000 zł oraz zmniejszono plan wydatków 

majątkowych o kwotę 780 000 zł. W załączniku Nr 2 wprowadzono zmiany w wykazie 

przedsięwzięć.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 11 głosami „za” nadając jej numer XL/271/17. W głosowaniu udział 

wzięło 11 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu  

 

3) w sprawie określenia przeznaczenia mienia jednostek budżetowych po gimnazjach 

przekształconych w szkoły podstawowe, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 11 głosami „za” nadając jej numer XL/272/17. W głosowaniu udział 

wzięło 11 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu  

 

4) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny budynku mieszkalnego 

położonego w Gurczu 34a, będącego przedmiotem sprzedaży na rzecz najemcy. 
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Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 11 głosami „za” nadając jej numer XL/273/17. W głosowaniu udział 

wzięło 11 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu  

Ad. 7. Wolne wnioski.   

  Radny Jerzy Tumiłowicz zawnioskował o zwrócenie się do PWK Kwidzyn  

o naprawę przepompowni w Liczu, która często wylewa zalewając pola.  

 Sołtys sołectwa Rakowiec Pani Elżbieta Szczukowska zapytała kiedy zostanie 

zakończona budowa kanalizacji w Rakowcu? Zapytała także dlaczego przetarg  

na realizację zadań z funduszu sołeckiego jest ogłaszany tak późno, skoro zebrania 

wiejskie odbywały się we wrześniu ubiegłego roku? Pani Wójt udzieliła odpowiedzi Pani 

sołtys wyjaśniając etapy realizacji przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego oraz 

kwestie ogłaszania przetargu w tym zakresie. Odpowiadając na pytanie dotyczące 

zakończenia budowy kanalizacji w Rakowcu, Pani Wójt przekazała informację,  

że w przyszłym tygodniu planowany jest odbiór prac, a następnie realizowane będą 

przyłączenia. 

 Sołtys sołectwa Korzeniewa zgłosiła konieczność obniżenia wjazdów przy 

przystanku w Korzeniewie oraz przy sklepie GS, ponieważ w trakcie ulewy teren wokół 

jest zalany.  

 Radna Lidia Banaś zapytała na jakim etapie jest przygotowanie projektu budowy 

kładki w Brachlewie oraz czy realizowany będzie projekt naprawy drogi nr 524, 

obiecany przez Zarząd Dróg Wojewódzkich ? Pani Wójt odpowiedziała, że projekt kładki 

ma zostać przygotowany do końca września.  

 

Ad. 8. Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim uczestniczącym w XL 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Kwidzyn. Wobec wyczerpania porządku obrad, 

Przewodniczący uznał sesję Rady Gminy Kwidzyn za zamkniętą. 

PROTOKOŁOWAŁA:        PRZEWODNICZYŁ: 
Podinspektor ds. ewidencji ludności       Przewodniczący Rady

     
Magdalena Narloch        Henryk Ordon 

          


